
ZAPISNIK

15. sjednice Upravnog odbora Hrvatskog streličarskog saveza
održane u četvrtak, 31. ožujka 2011. god, s početkom u 17,00 sati
u Zagrebu, u prostorijama ureda Hrvatskog streličarskog saveza

Hrvatskog proljeća 34, 10040 Zagreb

Nazočni članovi UO-a: g. Alen Kiđemet, g. Ivan Mustapić, g. Igor Orlić, g. Goran Ahel, g. Damir Kolarek, g. Dubravko Buden.
Odsutni: g. Dorjan Močinić, g. Dražen Furdi i g. Draško Mihinjač
Ostali nazočni: g. Zlatko Zubović, Predsjednik NO HSS-a, Igor Sabljak
Sjednicom je predsjedavao Predsjednik HSS-a g. Alen Kiđemet.

Prije početka sjednice g. Goran Ahel predlaže da se s g. Močinićem i g. Furdijem porazgovara oko njihovog aktivnog sudjelovanja u radu Upravnog 
odbora saveza vezano uz njihovo učestalo izostajanje sa sjednica Upravnog odbora. Predsjednik saveza g. Alen Kiđemet preuzeo je tu obvezu na 
sebe.

Zbog povećanog angažmana g. Damira Kolareka na drugim područjima djelovanja saveza, g. Igor Sabljak preuzet će obvezu pisanja zapisnika sa 
sjednica UO-a kako bi zapisnici bili objavljivani najkasnije u roku od 14 dana po održanoj sjednici.

Jednoglasno je usvojen predloženi dnevni red:

1.Usvajanje Zapisnika 14. sjednice UO održane 26. siječnja 2011.

2. 1. Svjetski kup 2. do 7. svibnja 2011. informacije, dinamika, pripreme 
 -  po diskusiji svih prisutnih

3.Osnivanje tvrtke HSS-a za praćenje organizacije velikih sportskih natjecanja i prihodovanje u svrhu razvoja streličarskog sporta

4.Poslovnik o radu UO

5.Poslovnik o radu Skupštine HSS-a

6. Odluka o normama za nastup na prvenstvima Hrvatske za godinu 2011.
 -  izvjestitelj: Predsjednik UO Alen Kiđemet

7.  Stanje predmeta HSS - Ema Tours i HSS - Alojz Mauzer
 -  izvjestitelj g. Zlatko Zubović

8.Predmet SK Katarina Zrinska Čakovec
  -  prijava i rješenje Stegovnog povjerenstva

9. Razno:
- Pravilnik o vrednovanju rezultata
- Stanje potraživanja i dugovanja HSS-a
- Očitovanje na stavove streličarskih sudaca (prava i obveze sudaca unutar HSS-a)
- Prigovor Nemanja Romić (očitovanje)
- …
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ad 1. 

Jednoglasno se usvaja Zapisnik 14. sjednice UO održane 26. siječnja 2011. godine.

ad 2. 

Razmijenjene su informacije o trenutnom stanju priprema za organizaciju 1. Svjetskog kupa  2011. godine (od 2. do 7. svibnja u Gradu 
Poreču). Ocijenjeno je da pripreme teku dobro.
Razmotrene su prikupljene ponude za nabavku medalja, meta, promidžbu i vizualni identitet natjecanja, popratne rekvizite, suvenire, odjeću za radnu 
ekipu i reprezentaciju, pinove za lica za mete, komunalno uređenje terena za finalne borbe u Gradu Poreču, tehnički detalji uz nabavku brojeva i 
zastavica za mete, kontejnere za finalne borbe koje će se ove godine odvijati na novoj lokaciji koju je potrebno, prilagoditi i urediti.
Jednoglasno je usvojena odluka da se za nabavu meta ide na ugovor sa tvrtkom Eleven, proizvođačem iz Mađarske.
Prijedlogom Predsjednika Saveza odlučeno je da se ove godine mete koje će se koristiti u natjecanju neće prodavati niti poklanjati, već će 
ostati kao osnovno sredstvo saveza te će se koristiti sljedećih nekoliko sezona za velika natjecanja, a nekoliko i za trening reprezentacije.
Ispitat će se opcije kvalitetnog skladištenja meta.

    
g. Goran Ahel iznjeo je informacije o trenutačnom broju prijavljenih na natjecanje i izvijestio UO o predstojećim aktivnostima i dogovorima s Plavom 
Lagunom vezanim uz smještaj natjecatelja. Naglašeno je da je ove godine prisutan rekordan broj natjecatelja.
Isto tako je istaknuta neažurnost određenih zemalja koje bi trebale podnijeti zahtjev za vize zbog čega Glavni tajnik treba uložiti dodatne napore u 
rješavanju tog dijela organizacije.

Lokalni prijevoz FITA opreme za natjecanje pokušati će se dogovoriti s nekim od lokalnih prijevoznika i u suradnji s FITOM i DHL-om, s kojim FITA 
ima sponzorski ugovor. 
g.  Alen Kiđemet predstavio je vizuale koji  će se tiskati  i  predložio da tvrtka koja je  izvela novi vizualni identitet  ove godine, napravi plakate za 
distribuciju.

ad 3.

Jednoglasno se potvrđuje odluka o pristupanju registraciji i otvaranju vlastite tvrtke - putničke agencije Hrvatskog streličarskog 
saveza, preko koje će se odvijati organizacija smještaja i transfera sudionika velikih međunarodnih natjecanja u organizaciji Hrvatskog 
streličarskog saveza te predsjednik i  glavni  tajnik saveza g. Alen Kiđemet i g.  Goran Ahel  kao ovlaštene osobe nove tvrtke saveza – 
direktori.

Jednoglasno je odlučeno da će se za vođenje knjigovodstva i novoosnovane tvrtke i samog saveza, angažirati jedan knjigovodstveni ured.

G. Ivan Mustapić također je predložio da neke odluke o poslovanju nove tvrtke ne mora donositi Upravni odbor jer su sastanci odbora prerijetki, a 
nema niti potrebe da se za svaki poslovni potez konzultira Upravni odbor, već predsjednik i glavni tajnik saveza g. Alen Kiđemet i g. Goran Ahel koji  
su odgovorni za poslovanje na sebe preuzimaju odgovornost odlučivanja radi dinamike koja je potrebna da bi tvrtka mogla normalno funkcionirati.  

ad 4. 

Poslovnik o radu Upravnog odbora:

Na inicijativu Predsjednika Saveza donesena je odluka da se napravi prijedlog pravilnika o radu Upravnog odbora koji bi do 15.05.2011.  trebao biti 
verificiran na telefonskoj sjednici a usvojen na sljedećoj sjednici Upravnog odbora.
g. Alena Kiđemeta zadužuje g. Igora Sabljaka da izradi prijedlog Poslovnika o radu Upravnog odbora saveza, Upravnom odboru na usvajanje, a koji 
bi se predočio Skupštini saveza za usvajanje. 

ad 5.

Poslovnik o radu skupštine :

Na inicijativu Predsjednika Saveza donijeta je odluka o pokretanju akcije donošenja poslovnika koji bi se isto kao i pravilnik o radu Upravnog odbora 
verificirao telefonski a usvojio na sljedećoj sjednici Upravnog odbora a svakako prije sljedeće skupštine streličarskog saveza.
Predsjednik saveza g.  Alen Kiđemet zadužuje  g.  Igora Sabljaka da izradi  prijedlog Poslovnika o radu Skupštine saveza, Upravnom odboru na 
usvajanje, a koji bi se predočio Skupštini saveza za usvajanje.
G. Ivan Mustapić predlaže da se razmotri situacija vezana uz broj ljudi koji sudjeluju na Skupštini. Posebice skreće pozornost na činjenicu da ima 
jedan broj klubova koji su do sada sudjelovali i glasali na Skupštini, a da prije toga nisu izvršili sve obveze koje imaju prema Savezu kao što su uplata  
godišnje članarine, licenci i sl. Predložio je da se napravi revizija poslovanja i da se donese odluka da klubovi koji nemaju podmirene uvjete članstva u 
Savezu isto tako nemaju niti pravo glasa na Skupštini saveza, te je pozvao da se klubovi koji ne podmiruju svoje obveze kako je naznačeno u Statutu 
isključe iz rada Saveza.

G. Goran Ahel napominje da je potrebno izvršiti redovnu provjeru mandata svih predstavnika u Skupštini saveza kako bi samo oni članovi Skupštine 
koji su u mandatima u vlastitim klubovima/županijskim savezima imali pravo glasanja na samoj Skupštini.  
Po izvršenoj provjeri, upozorit će se oni klubovi koji nemaju zadovoljavajuće uređen status, da taj svoj status urede u suradnji s nadležnim Uredom 
državne uprave. 

ad 6.
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Predsjednik saveza g. Alen Kiđemet predložio je odluku da se za nastup na Prvenstvima Hrvatske u disciplinama FITA 144 ili 2x70, FIELD i 
3D ove godine ne donose norme zbog poticanja dolaska na prvenstva, dok za dvoransku sezonu 2011/2012 predlaže da se po uzoru na ovu godinu 
primjenjuju postojeće norme, uz dodatak da organizator ima pravo na temelju domaćinstva kandidirati svoje natjecatelje po volji.
Odluka se donosi u cilju poticanja preuzimanja kandidature organizacije državnih prvenstava iz razloga što je evidentno manji broj natjecatelja te zbog 
prezentacijskih razloga održavanja u vlastitoj lokalnoj sredini.

Jednoglasno je usvojen prijedlog g. Alena Kiđemeta te je donesena odluka da je za sudjelovanje na prvenstvu Hrvatske kvalifikacijsku 
normu dovoljno ispucati samo jedan put.

ad 7.

Predsjednik Nadzornog odbora g. Zlatko Zubović izvijestio je nazočne o tijeku postupka u predmetima HSS-Ema tours i HSS-Alojz Mauzer. 
Predsjednik Saveza g. Alen Kiđemet je odredio rok od 14 dana za konačnu pripremu podizanja optužnog prijedloga.

ad 8.

Predsjednik saveza g. Alen Kiđemet i Predsjednik NO saveza g. Zlatko Zubović preuzeli su na sebe obavezu za poduzimanje inicijative da 
u roku od najkasnije 14 dana Stegovno povjerenstvo saveza donese odluku vezanu uz nepoštivanje odluke Upravnog odbora saveza o visinama 
kotizacija na turnirima iz kalendara natjecanja HSS-a, koja nije ispoštovana na prvom održanom turniru u kalendaru natjecanja u 2011. godini od 
strane organizatora natjecanja SK ,,Katarina Zrinska'' Čakovec.

ad 9.

Razno :

 Pravilnik o vrednovanju rezultata:

Donesena je odluka o načinu vrednovanja rezultata natjecatelja i klubova.

koeficijenti za stilove  : 

zakrivljeni luk (RB) osim u 3D – 1
zakrivljeni luk (RB) u 3D - 0,9
složeni (CU) – 1
lovački luk (HU) – 0,9
standardni luk (SB) – 0,85
goli luk (BB) u FIELD-u i 3D – 1
goli luk (BB) u ostalim disciplinama - 0,9
tradicionalni (TRB), instinktivni luk (IB) u 3D – 1
tradicionalni (TRB), instinktivni luk (IB) u ostalim disciplinama – 0,85
djeca do 12 godina sa i bez nišana u 3D-u – 0,85

koeficijenti za kategorije  :

djeca do 12 godina - 0,9
djeca do 14 godina - 0,9
kadeti – 1
juniori – 1
seniori – 1
veterani - 0,95

koeficijenti za rezultat  :

(
postignuti rezultat

+
1

)
maksimalni rezultat državni rekord = 1

Iz navedenih vrijednosti izračunavaju se bodovi za streličara na sljedeći način :

rezSTRELIČAR = [(stil u disciplini x kategorija x rezultat) x mjesto]

za najuspješniji klub :

Najuspješniji klub = [(1. rezSTRELIČAR + 2.rezSTRELIČAR .... + 50.rezSTRELIČAR)]
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U ukupnom zbroju rezultata za jedan klub moraju učestvovati  najmanje 5 različitih streličara istog kluba neovisno o stilu i  kategoriji  čiji  zbrojeni 
rezultati  daju  rezultat  svakog pojedinačnog kluba.  U tekućoj  godini  se  računa  do najboljih  50  prijavljenih  rezultata  s  domaćih  i  međunarodnih 
natjecanja koje su natjecatelji prijavili s pripadajućim potvrđenim listama od strane organizatora međunarodnog natjecanja.

Najuspješniji klub za nagradu osvaja veliki prijelazni pehar s ugraviranim imenima najuspješnijih klubova HSS-a u proteklom razdoblju, kojeg ima 
pravo privremeno zadržati u periodu od sljedećih godinu dana.
Najkasnije po isteku godinu dana od osvajanja, veliki prijelazni pehar vraća se Savezu, a klub u trajno vlasništvo prima manju, istovjetnu repliku.
Ukoliko klub tri godine za redom bude najuspješniji, stječe pravo trajnog zadržavanja velikog prijelaznog pehara, a Savez ima obvezu izraditi repliku 
za nagrađivanje najboljeg kluba u nastupajućim natjecateljskim godinama.

 Donesena je odluka da se najkasnije do 31.05.2011. godine napravi revizija svih potraživanja u odnosu Savez-klubovi i Savez-
pojedinci.

 Određuje se da će se Skupština Hrvatskog streličarskog saveza održati početkom 6. mjeseca ove godine (preliminarno predloženi 
datum je 03.06.)

 Predsjednik Saveza g. Alen Kiđemet upoznao je članove Upravnog odbora sa svojim stavom i pismenim očitovanjem Upravnom Odboru,  a 
namijenjenim hrvatskim streličarskim sucima vezano uz pojedina sudačka pitanja.

Organizirat će se zajednički sastanak članova Upravnog odbora sa hrvatskim streličarskim sucima, Predsjednik Saveza je za organizaciju sastanka 
zadužio predsjednika sudačke komisije g. Danijela Žugeca.
G. Ivan Mustapić izrazio je svoje mišljenje o nekim spornim odlukama naših sudaca na domaćim i međunarodnim natjecanjima.

 Razmotren je prigovor g. Nemanje Romića tajnika SK Istra vezano uz promjenu pravilnika vezano uz norme za sudjelovanje na 
Državnom  prvenstvu,  podjelu  meta  poslije  održanog  natjecanja  Svjetskog  kupa  2009.  godine  i  nova  pravila  vezano  uz  ne 
sudjelovanje djece mlađe od 10 godina na 3D natjecanjima. 

Predsjednik Saveza g. Alen Kiđemet će pismeno odgovoriti na dopis g. Nemanje Romića.

 U zapisnik se i službeno uvodi činjenica da se prema predsjedniku Saveza g. Alenu Kiđemetu i prema članu Upravnog odbora 
Saveza g. Ivanu Mustapiću izvršio vrlo ozbiljan atak u smislu da ih se na službenim FITA stranicama u dijelu s bazom natjecatelja i službenih 
osoba proglasilo mrtvima što ih je duboko uznemirilo. Zatražena je hitna izmjena lozinke na FITA službenim stranicama i poduzeti su koraci 
identificiranja IP adrese i vremena kada se takav zapis kreirao na serveru koji poslužuje FITA web stranicu, a o samom događaju je obaviještena 
i policija.

 Jednoglasno je donesena odluka da se 3D IAA Grand Prix turnir, 28. turnir iz kalendara natjecanja Hrvatskog streličarskog saveza 
za 2011. godinu od 24. do 26.06. održi u Bjelovaru.

 g. Alen Kiđemet predložio je da se u sklopu Bjelovarskog sajma lova, ribolova i sporta (21. i 22.05. 2011.) organizira prigodan prezentacijski 
pozivni turnir s novčanim nagradama, radi povećanja interesa za streličarstvo i prezentacije streličarstva posjetiteljima sajma koji bi mogli 
gledati navedeni turnir. Predsjednik saveza imenuje ekipu za organizaciju velikih natjecanja nositeljima projekta.

 Jednoglasno se potvrđuje odluka Upravnog odbora o pristupanju nabavci službenog kombi vozila Hrvatskog streličarskog saveza 
za potrebe saveza i reprezentacije.

 Predloženo je da se uzme u razmatranje organizacija juniorskog europskog kupa u Poreču 2012. godine.

Zagreb, 14. travnja 2011.

Zapisničar: Predsjednik saveza:

Igor Sabljak Alen Kiđemet
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